
Protokoll från styrelsemöte nr 7

I Orkesta hembygdsförening

2024-10-15
Närvarande: Gunilla Forsberg, Lise Nelzén, Eva Jansson, Michel Vulic, Åsa Westberg

Förhindrad: Johan Hellberg, Michel Louis, Irene Öman

1. Mötet öppnades av vice ordförande Lise Nelzén.

2. Föregående mötes protokoll genomgånget. Fel datum – rättas. Till handlingarna.

3. Ekonomi. In-och utflöde som förväntat. Helgens barnteater inbringade ca 1 600kr.

4. Uthyrning för oktober och november redovisad.

Månadsvärd okt – Eva, nov – Lise.

I samband med en uthyrning, där städningen underkändes, anlitades städfirman Clean 
Choice med gott resultat. Tips om denna, med kontaktuppgift, läggs till på hemsidan 
(”Hyr bygdegården”)

Info/förteckning över utrustning på gården skulle också vara uppskattat av den som hyr 
gården.

Michel V ordnar ett skåp för att få lite struktur på ”tekniktrasslet” uppe på scenen.

Snart dags att ansöka om kommunalt kulturbidrag.

 Till nästa år hoppas vi kunna få till ytterligare någon aktivitet, t. ex i anslutning till någon 
passande temadag och tar höjd för det vid bidragsansökan.

5. Genomförda aktiviteter. Barnteatern 13/10 besöktes av ca 40 pers. som följde de tre små 
grisarnas äventyr med stor behållning.

6. Kommande aktiviteter. 

Adventsfika 1/12 kl. 12 – 16.

5 - 6 utställare anmälda i nuläget.

Möjlighet att förbereda dagen innan mellan 12 – 14.

Till nästa år ber vi om en skriftlig anmälan för att enkelt kunna kommunicera med 
utställarna.

Lise deltar vid kommunens dialogmöte med hembygdsföreningarna 22/10.

7. Nästa möte, med fokus på adventshelgen, hålls 11/11 kl. 18.30 i bygdegården.

8. Mötet avslutades.



………………………………….. ………………………………………….

Åsa Westberg Lise Nelzén

Sekreterare justeras
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